

၃၂၈

ပြင်ဆင်ရေး

ကော်မတီ ဖွဲ့ခြင်း



၈၈ ဇူလိုင် ၂၉။ ။

၁၃၄၉ ဝေပေါင်းလဆုတ် ၁၄ < 16 - 3 - ၉၃ >

အနှစ် ၄၀ မြောက် လက်နှက် ကိုင်
တော်လှန်ရေးနေ့ကို ခမ်းနားသိုက်
ရွက်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ပါ
တီဗဟို မှ အောက်ပါ ဂုဏ်သိမ်းများပါ
ဝင်သော ၃၂၈ ပြင်ဆင်ရေး ကော်မတီ
တစ်ဖွဲ့ ဖွဲ့စည်းပေးခဲ့ပါသည်။

- ဂုဏ်ကျော်မြ < ပုသိမ် >
- ဂုဏ်သိမ်း < အတွင်းရေးမှူး >
- ဂုဏ်ကျော်အောင် < လုံခြုံရေး >
- ဂုဏ်စံသူ
- < ပါခြေခံရေးနှင့် အနုပညာ >
- ပျော်ရွှင်ရေး >
- ဂုဏ်ထူးချွန်
- ဂုဏ်ဆိုင်အောင်ဝင်း
- < အားကစား >
- ဂုဏ်ကျော်မြင့်
- < ဘဏ္ဍာရေး / စည်းခံရေး >
- ကျော်ဂုဏ်များ၏ တာဝန်ခံ မှု

အောက်တွင် အတွင်းရေးမှူး အဖွဲ့နှင့်
ဆယ်ကော်မတီများလည်း ဖွဲ့စည်းထား
ပြီးဖြစ်သည်။

အခမ်းအနား ကျင်းပရာတွင် ပါ
တီဗဟို၏ အိတ်စိတ်အနေဖြင့်

ပြုတ်/တက်/ပြောင်း

မတ်လ ၁၄-ရက်နေ့က ကျင်းပခဲ့သော
စစ်အစိုးရ ဟန်ပြုမှုတော် အခွင့်
အဝေးတွင် တလောက ပြုဖန်သွားကြ
သော ဝန်ကြီး ၂ ဦး၏ နေရာတွင် ၂ ဦး
ထပ်မံ အစားထိုးခန့်ထားလိုက်သည်။

အစားထိုးပုံမှာ ပညာရေး ဝန်ကြီး
နေရာတွင် ပြုတ်သူ ကျော်မြင့်အစား
ဒေါက်တာကျော်ဆိန်ကို ငှင်း၊ ဦးတောင်
သက်ရွယ်ရေး ဝန်ကြီးနေရာတွင် မော
ဖြူ အစား လက်ရှိ ဦးဝန်ကြီး ဆိန်ကို
ငှင်း ဝန်ထားလိုက်သည်။ တသက်ထံ
မှာပင် ရန်ကင်းဝန်ကြီး ဝန်ကြီးမှူး ဗိုလ်
ဖျားချုပ် ဗိုလ်ဦးအား ဟန်ပြု မှုတော်
နောက်၏ ရေးရာကော်မတီတာဝန် ဖြစ်
သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့များ ကော်မ
တီတွင် တာဝန်ပေးခဲ့သည်။

- ၁။ တော်လှန်ရေးဆိုင်ရာ
- ၂။ လျှို့ဝှက်လက်ကားဆောင်ရွက်
- ၃။ မြို့မြို့ရွာတာဝန် လုပ်ဆောင်
- ၄။ လမ်းညွှန်လိုက်ပါသည်။



16-3-1988

အနှစ် ၄၀ မြောက်

လက်နက်ကိုင် တော်လှန်ရေးနေ့ ကို

ဂုဏ်ပြု ကြိုဆိုကြ



၁၉၈၈ ခု မတ်လ ၂၇ ရက်နေ့တွင် လက်နက်ကိုင် တော်လှန်ရေး သက်သာမ်း အနှစ် ၄၀ ပြည့်ခဲ့ပြီ။ ကမ္ဘာ့တော်လှန်ရေး သမိုင်းတွင် အထွတ်ထွေဆုံး ဖြစ်သော ကြိုတော်လှန်ရေး နေ့ကို ပါတီဝါဟုလည်း ဝတ်မတော်တရားလည်း နှင့် ပြည်သူ့လူထု တစ်လုံးလုံးက ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုကြပါသည်။

တဘက်တွင် အခမ်းအနား များ လှုပ်ရှားပေးခြင်းများ၊ ပျော်ပွဲ ပွဲများ၊ စာမောင် စာတန်းများ ပညာဝေခြင်းတို့ဖြင့် ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုကြ ဖန်တီးခဲ့သည်။

သို့သော် အခြားတဘက်တွင်အောက် လုပ်ငန်းများကို ထိရောက်စွာလက်တွေ့ ဖောက်ဖျက်ကြ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြင့် ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုခြင်းမည်သာ လျင် ထိရောက်လှပေမည်။

<၁> တော်လှန်ရေးအောင်ပွဲဆိုင်၍ အထွတ် ပါတီတစ်သက်တော် နှင့် သေချာ ဖြစ်သည် ဆိုသည့် အပိုင်း ယူနစ်တိုင်းက ပါတီကို ဦးစီးရေးအဖွဲ့၊ အထူးအခေါ်အဝေါ်လုပ်ငန်းအဖွဲ့၊ စည်းရုံးရေးအဖွဲ့၊ သိပ်သည်းခိုင်မာကြံ့ခိုင်အောင် တည်ဆောက်ရေးကို အစီအစဉ် နှင့် ဆောင်ရွက်ကြ ဖြစ်ပါသည်။

<၂> ပါတီ၏ အကြောင်းမဲ့ နှင့် ထိုက်ထိုက်ခိုင်ခိုင်ဆောင် မှုကို ခံယူထားသော တပ်မတော်ကို ဦးစီးရေး တပ်မတော် လူထုကို အလုပ်အကျွေးဖြုတ်သော တပ်မတော်၊ ဂျပန်ကို ပဋိပက္ခများရည် ရှိသော တပ်မတော် ဖြစ်အောင် တည်ဆောက်ရေးလျှင် ယူနစ်တိုင်းက အစီအစဉ်ရှိရှိ ဆောင်ရွက်ကြ ဖြစ်ပါသည်။

မိမိတို့၏ ပကတိတည်ရှိနေသော ဂုဏ်ထူးအခြေအနေအရာ ဂျပန်အား ကျယ်ပြန့်သော ဖြောက်ကျားစိမ့်ပွဲများကို အနှံ့အပြား ဆင်နွှဲခြင်းဖြင့် စွန့်ပယ်ခြင်း၊ ဂျပန်အား ခြံချိုးတိုက်ခိုက်ခြင်း၊ ဂျပန်၏ ဆက်သွယ်ရေး လမ်းကြောင်းများကို ဖြစ်နိုင်သည့် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ဖျက်ဆီးသည့် လုပ်ငန်းများကို အကျယ်အပြန့် လုပ်ခြင်း စသည့် စစ်ရေး လုပ်ငန်း များကို အချိန်ရှိသမျှ ဆင်နွှဲ ဆောင်ရွက်နိုင်အောင် ယူနစ်တိုင်းက အစီအစဉ်ရှိရှိ ဆောင်ရွက်ကြ ဖြစ်ပါသည်။

<၃> တော်လှန်ရေး အောင်ပွဲခံရေး အထွတ် အစီအစဉ်ကို ဖန်တီးရန်အား မှာ ပြည်သူ့လူထုပင် ဖြစ်ရာ ယူနစ်တိုင်းက လူထုတစ်လုံးလုံးအား ပါတီမှ ဖွဲ့စည်းထားသည့် လမ်းစဉ်၊ ပေါ်လစီများကို နားလည် သဘော

ရွှေဟင်္သာ

ပြည်လုံးချမ်းသာ

စေတီတော် ထီးတော်တင်ပွဲ

စုပေါင်း ရှင်ပြုပွဲ နှင့်

ဇွဲဇွဲယို

လွတ်မြောက်ဒေသတစ်ခုရာ 'ပန်ဆန်း' တွင် ၁၉၈၈ -ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ ၂၇ -ရက်နေ့ မှ စ၍ (၇၂)ရက် တိုင် တိုင် ရွှေဟင်္သာ ပြည်လုံးချမ်းသာစေတီ တော် ထီးတော်တင်ပွဲ နှင့် ရှင်လောင်း ဘွဲ့ ပါးတို့အား စုပေါင်းရှင်ပြုပွဲကျင်း ပ သည်။

ရွှေတော်အို့ ရုပ်ဝင်းရုပ်နီ မှ ရှမ်း၊ ဝ၊ လားပူ၊ ပလောင်၊ ကချင်၊ တရုတ် ဗမာ စသည့် အမျိုးသားပေါင်းစုံ မျှ ပေါင်း ၄၀၀၀ ကျော်လာရောက် ကြ သည်။ အမျိုးသားပေါင်းစုံ ရဟန်း၊ ကိ ဂို အပါး ၁၈၀ ကျော် ဝက်ကျောက် လာသည်ကိုလည်း တွေ့ရသည်။ ပြည် အူတပ်မတော် ဝါဒဖြန့်ချိရေးအဖွဲ့များ မှ ရုပ်ရှင်ပြခြင်း၊ အကပဒေသာများ မြင့် ဖျော်ဖြေခြင်းများ ပြုလုပ်ကြသည်။

ဇွဲဇွဲယို ဝိုက်ကူး

ရွှေဟင်္သာ စေတီတော် ထီးတော်တင်ပွဲ စုပေါင်း ရှင်ပြုပွဲ ၊ လူထု ပရိသတ် ၊ အ ကအဖွဲ့ အဖွဲ့အဖွဲ့ အဖွဲ့အဖွဲ့ စု ပြည်သူ့စည်းမတော်ဝါဒဖြန့်ချိရေးအဖွဲ့တ ဖွဲ့ မှ မှတ်တမ်းတင် ဇွဲဇွဲယို ဝိုက်ကူးသည်။

စ်အစိုးရ က ကျောင်းသားများသည် ဖတ် ၁၃ -ရက် ၂၈ ရာရီခွဲမှ ၁၄ ရက်နေ့ နံနက် ၃ ရာရီခွဲအထိ ဆူပူ လှုပ်ရှားနေကြသဖြင့် လူမှုစွဲလိုက်ရသည် ဟု ကျေညာခဲ့သော်လည်း နိုင်ငံခြား အ သံလွှင့်ဌာန တခုက မျက်နှာညို ငို များ သုံးခဲ့သည် ဟု မှင့်ချခဲ့သည်။

၎င်း အရေးအခင်းတွင် စုစု ပေါင်း ၁၄ ဦး ဒဏ်ရာရသည့်အနက်ကျေး သား ၁၀ ဦး ဆေးရုံတင်ထားရာ မှ ကျောင်းသား မောင်ဘုန်းမော် သေဆုံး သွားသည် ဟု ဝစ်အစိုးရက ကျေညာ ခဲ့ပါသည်။

သို့သော် ကျောင်းသားများ စ် မှ ကျေနပ်မှု မှာ ငြိမ်းအေးမသွား ၁၁ ၊ ဖတ် ၁၅ ရက်အထိ ဆက်လက် ဆူ ပြခဲ့ရာ ခစ်တပ် နှင့် ပုလိပ် သုံးပေါင်းတ ကျောက်လာပြီး ကျောင်းကို ချုပ်ငြိ မိမ်းမိုက်လိုက်ကြပါသည်။

ဆေးနာများ နှင့် နှိုင်းရုံအောင်ကြွ ဝေးသည့် အခြေအနေအဘက်မှာလာ ဖက် တွင် ကျောင်းကို ဆက်လက်ပို့ ပြီး စာဖက်မှလည်း ဖမ်းဆီး အရေး ယူမှုများ ဆက်လုပ်မည်ဟု ကျေ ညာသွားပါသည်။

ကျိ အရေးအခင်း မှာ မုဆလ ဗ ဟိုကော်မတီ အစည်းအဝေး နှင့် ဟန် ပြုလုပ်တော် အစည်းအဝေး ပြုလုပ် သည့် ကာလ နှင့် တိုက်ပွဲတိုင်းမှ ဝစ် အစိုးရ အနေနှင့် မျက်လုံးမြား မျက် ဆံမြား ဖြစ်နေကြကြောင်း။ ။ ✽

တော်လှန်စစ် ဂဲ့

အခြေခံ မူ နဲ့ လမ်းညွှန်များကို ဆုပ်ကိုင်ကြ

ဆောင်းပါး

သမိုင်းမှာ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့တဲ့ ပစ္စည်းမဲ့ လူတန်းစား ခေါင်းဆောင်တဲ့ တော်လှန်ခတ်များကို ကြည့်ရှုရင် အခြေအနေ ၂မျိုး လမ်းကြောင်း ၂မျိုး ကို တွေ့ရပါတယ်။

တမျိုးကတော့ စက်မှုထွန်းကားတဲ့ နိုင်ငံများမှာ ပေါ်ပေါက်ခဲ့တဲ့ အချိန်ကြာခွာ လျှို့ဝှက်အင်အား ဖွံ့ဖြိုး 'သပိတ်ခုံ သူပုန်ထ' ဇွဲများကို အရင်သိမ်း၊ ဒီနောက် တောကို သိမ်း၊

တပြည်လုံးကို အာဏာသိမ်းတဲ့ လမ်းကြောင်း၊ < နီ နင် နီး ဆောင်တဲ့ မဟာဒဿက

ဂဲ့တော်စိုးသိမ်း

ဝင်္ဂိတာ တော်လှန်ရေး လမ်းကြောင်း > မျိုး ဖြစ်ပြီး၊ နောက်တမျိုးကတော့ အင်အား ဖွံ့ဖြိုးကားသေးတဲ့ ကိုလိုနီ နဲ့ ကိုလိုနီတိုင်း နိုင်ငံများ၊ မိုမို နေရတဲ့ နိုင်ငံများမှာ ပေါ်ပေါက်ခဲ့တဲ့ ကျေးလက်ကို အခြေခံ၊ ကျေးလက်မှာ အခြေခံစခန်း တည်ထောက်ရေး လက်မှု ဇွဲကို ဦးစီး၊ ဒီနောက် မြို့များကို သိမ်းပြီး တပြည်လုံးကို သိမ်းပိုက်တဲ့ 'ဂျေရှည်ပြည်သူ့စစ်ပွဲ' နဲ့ ဒကာကာသိမ်းရေး လမ်းကြောင်း 'ဂဲ့တော်စော်စီဝန်နဲ့ ခေါင်းဆောင်တဲ့ တရုတ်ပြည်တော်လှန်ရေး လမ်းကြောင်း' မျိုး ဆိုပြီး လမ်းကြောင်း ၂ ခု တွေ့ရပါတယ်။

တော်လှန်ခတ်ကို သူတေ့သန ပြုရင် ဂျေရှည် လျှို့ဝှက်အင်အား ဖွံ့ဖြိုး 'သပိတ်ခုံ သူပုန်ထ' တဲ့ ဒကာကာသိမ်းရေး လမ်းကြောင်း သဲဖြစ်ဖြစ်၊ ဂျေရှည်ပြည်သူ့စစ်ပွဲ နဲ့ ဒကာကာသိမ်းရေး လမ်းကြောင်း သဲဖြစ်ဖြစ် တော်လှန်စစ် ဂဲ့ အခြေခံမူ နဲ့ လမ်းညွှန်များကတော့ တူညီကြပါတယ်။

ဆိုလို့တာကတော့ < ၁ > ဒြပ်စွဲစစ်ပွဲ ဆင်နွဲခြင်း၊ < ၂ > ဗိုင်းစစ်စီဝင် ပုဂ္ဂိုလ် နဲ့ စစ်ပွဲကို ဆင်နွဲခြင်း၊ < ၃ > ဝိဇ္ဇာနည်းကျ အစဉ်နည်းနာ နဲ့ စစ်ပွဲကို ဆင်နွဲခြင်း ဆိုတဲ့ အဓိက ကျတဲ့ အချက်များကတော့ တူညီကြပါတယ်။

ပြဿနာ ဂဲ့ သော့ချက်ကတော့ အဲဒီလို အခြေခံမူ နဲ့ လမ်းညွှန် တွေကို ဆုပ်ကိုင်ပြီး မိမိတို့ ဂဲ့ တော်လှန်ရေး လက်တွေ့ နဲ့ မန်ကန်စွာ ပေါင်းစပ်ဖို့ ဖြစ်တယ်။ ဒါကြောင့် ကျနော်တို့ဟာ တော်လှန်ရေးအောင်ပွဲကို အရှိန်မြှန်စွာ ရှိစေဖို့ ဗမာပြည်လက်နက်ကိုင် တော်လှန်ရေး အံ့နစ် ၄၀ ကာလမှာ တော်လှန်စစ် ဂဲ့ မူများ နဲ့ လမ်းညွှန်များကို အားစိုက်လေ့လာပြီး လက်နက်ကိုင်တော်လှန်ရေးကို မဏ္ဍိုင်ထား၊ အခြားတိုက်ပွဲသတ္တန်များ နဲ့ လက်တွေ့ကျကျပေါင်းစပ်ဆောင်ရွက်ကာ လက်နက်ကိုင် တော်လှန်ရေး နေ့ကို ရုဏ်းပြုကြပါမို့။ ။ ။

မဟောဝတတန်းများနှင့်

ဂုဏ်ပူကြရင်း

မလ္လတိရောဂ်သေးသော ဂုဏ်ပူဒေသ၊ ပျောက်ကွားဒေသ နှင့် လွှတ်ပြောင်းပြီး ဒေသတို့တွင် အနှစ် ၄၀ ကြောက် ပြည် သူ့ဖို့မိုကရေစီလက်နက်ကိုင် ဝောက် လျှန်ရေးကို ဂုဏ်ပူသောအားဖြင့် အ ခေါင်အတန်း အမျိုးမျိုးကို ထုတ်ဝေ ကြမည် ဖြစ်ရာ ပန်ဆန်း၊ ဗဟိုမြောက် ဒေသတွင် '၃၂၈ သတင်းစဉ်' အပြင် 'ပြည်သူ့အာဏာဂျာနယ်' အမှတ် ၂ နှင့် ကဗျာအာဇာတ်အုပ် တို့ကိုလည်း ထုတ်ဝေသွားမည်ဟု သိရသည်။

ပြည်သူ့အာဏာဂျာနယ် အမှတ် ၂ တွင် ပါဝင်ဖွဲ့စည်းရန် ဖော်ပြ ကြချက် နှင့် အတည်းအဖွဲ့၏ အမှာ တို့အပြင် ဗဟို ပါဝင်ကျောင်း မှ ဖို့ချသော ဖို့ချချက် ၂ ဂုဏ်ပူသော ဝါး ၇ ပုဒ်ပုံ ထည့်သွင်းဖော်ပြ ရန် အကြမ်းဖျင်း လျာထားသည် ဟု သိရ သည်။

အနှစ် ၄၀ ကြာ လက်နက်ကိုင်တော် လျှန်ရေးကြီး အတွင်း ကျဆုံးသွား ကြ သော ဂဲတော်များ၏ လက်တလောရ သောင်းဂုဏ်ပူ ကဗျာများကို ကမ္ဘာ တဂုဏ်ပူ ဖွင့်ပြီး ဖော်ပြမည့် ကဗျာ စာအုပ် တွင် ကဗျာ အပုဒ်ပေါင်း ၄၀ ပါဝင်မည်။ အာသာဖြန် ကဗျာ များ ကို သီးသန့် ကမ္ဘာ တဂုဏ်ပူ ဖော်ပြ ပေးမည် ဟု သိရ သည်။

က မြောက်ကွားစဉ်ကပွဲက ပြေး စား <၁> ယောက်သေ၊ <၂> ယောက် အဖတ်က ဂုဏ်ပူ ဝါးသည်။

ဂုဏ်ပူ/ခလဂုဏ်ပူ နှင့် ပွဲ

၁၉၈၈ မတ်လ ၇။ "လင်းစား" အနီး ဝစ်နောင်ရွာအနီးတွင် ဂုဏ်ပူ ခ- လ-ဂုဏ်ပူ အား ပြည်သူ့တပ်မတော် မှ ပြောက်ကွား စဉ်ကပွဲက ဂုဏ်ပူ <၁> ယောက်သေ၊ <၄> ယောက် အဖတ် က ဂုဏ်ပူ ပြီး၊ ဂုဏ်ပူထံမှ ကျီဆုံး ဝါးလက်၊ ကမ္ဘာ ၁၀၀-ကျော်သိမ်း ဝိုက်ကုန်ခဲ့သည်။

စစ်ရေးပြပွဲ ပါမည်

၃၂၈ - အခမ်းအနားနေ့ တွင် မစ်ရေးပြပွဲ အစီအစဉ်များ ပါမည် ဖြစ်ရာ ပတ်မဟာ ကိုယ်စားပြု တပ် ဖွဲ့လိုက် ချီတက်အလေးပြုခြင်း၊ သေ နတ်ပစ်ခြင်းခြင်း၊ အခမ်းအခါ ကျော် ဖြတ်ကြခြင်း နှင့် ဖြေပုံပျွန်း အဂ သတ်မှတ်နေရာ ချိတ်ခြင်း မ သည့် မစ်ရေးဖွဲ့စည်းပုံများ များ အသွက် တပ်မဟာ အပိုက် ကြို ဝင် ပြင်ဆင် ဖေ့ကျင့် နေကြပြီ ဖြစ် သည်။

ကျီဖြင့်ပွဲများ ကျင်းပမည့် ဆေး ဂုံ ဘောလုံး ကွင်း နှင့် မစ်ဒေသ စက် ပစ်ကွင်း တွင် ဖြေပုံ၊ မြို့ခတ်၊ အ ကွာအဝေးစဉ်ကပွဲက စသည် လုပ်ငန်းများ ကို ဝာဝန်ကျသော ဂဲတော်များ က စတင်လုပ်ဆောင် နေကြောင်း။

အားကစားဆပ်ကော်မတီ တက်တက်ကြွကြွ ပြင်ဆင်နေ



၃၂၈ အနှစ် ၄၀ မြောက် အထိမ်း အမှတ်ပွဲတွင် အားကစား ဖြိုင်ပွဲများ ခုံကိုင်လည်း ဖြိုင်ဖြိုင်ဆိုင်ဆိုင် ပါဝင် ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ကြရန် စီမံထားသည်။ အဆိုပါ အားကစားပွဲများကို ဦးစီးကျွေးပရန် ဆပ်ကော်မတီတစ် ဖွဲ့စည်းတတ်ပေးထားပြီး ယင်း ကော်မတီ မှ ကျင်းပမည့် အားကစားပွဲအမျိုးအမည် အရင်းတစ်ခု ထုတ်ပြန်ထားသည်ကို တွေ့ရသည်။

ဖြိုင်ပွဲများ

ယှဉ်ပြိုင်ရမည့် အားကစား ပွဲများတွင် အသင်းလိုက်ဖြိုင်ပွဲများအဖြစ် ဘော်လီဘော၊ ဘတ်ဇကော်ဘော၊ ဘောလုံး၊ လှော်ခွံ၊ ထုပ်စည်းဝဲဦးစွာ ပါဝင်ပြီး ယင်းတို့အနက် ဘတ်ဇကော်ဘောနှင့် ဘောလုံး မှ လွှဲချင် ကျန်ဖြိုင်ပွဲများမှာ ကျား၊ ပ၊ နှစ်မျိုးစလုံး ပါဝင်နိုင်သည်ဟု သိရသည်။

ဖြေး ခုန် ပစ် ဖြိုင်ပွဲများ အနေဖြင့် တာတိုဖြေးပွဲ၊ တာလတ်ဖြေးပွဲ၊ တာဝေးဖြေးပွဲ၊ လက်ဆင့်ကမ်းဖြေးပွဲ၊ အလျားခုန်၊ အမြင့်ခုန်၊ လက်ပစ်မိုးပစ်၊ ဟူရီ ကျား၊ မ၊ နှစ်မျိုးစလုံးဖြိုင်နိုင်သော ဖြိုင်ပွဲများ စီမံထားပြီး အထူးအစီအစဉ်များအဖြစ် တူမီး၊ သေဆတ်ပစ်ဖြိုင်ပွဲ၊ ခွေးပေးပစ်ဖြိုင်ပွဲ၊ သေဆတ်အမြှောက်အောင် ဖြိုင်ပွဲတို့လည်းပါရှိမည်

ဟု သိရသည်။
ကလေးသူငယ်များအတွက် ဖြိုင်ပွဲကိုလည်း ယောက်ကျားပေး၊ မိန်းမပေး နှစ်မျိုး ခွဲထားသည်။ အဖြေးဖြိုင်ပွဲ ၄ မျိုး ပါဝင်လိမ့်မည် ဖြစ်သည်။

အရင်းပေးရန် နှင့် စမည်ကုန်

အသင်းလိုက်ဖြိုင်ပွဲများအတွက် ဖြိုင်ပွဲဝင်အရင်းများကို မတ်လ ၁၅ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား ပေးချင်းရမည် ဖြစ်ပြီး ကျန်အားကစားပွဲများ အတွက်လည်း မတ်လ ၂၀ ရက်နေ့ ခန့်တွင် စတင်ပြီး ကျန်ဖြိုင်ပွဲများ အတွက် နောက်ဆုံး ဗိုလ်လုပွဲကို ၂၇ ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထားပြီး ကျင်းပရန် စီမံထားသည် ဟု သိရသည်။

ကောက်စိုက်ပြိုင်ပွဲ

၁၉၈၈ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၀ ။ ။ ၃၂၈ အကြို ကောက်စိုက်ဖြိုင်ပွဲကို ယ်ဆန်းဝာဗိုလ်ဂျီ နားလော့၊ ကောင်းမျိုးဖန် နား၊ ကောင်းပုန် ဣ ၄ ဣ မှ လက်ရွေးစဉ် < ၂၄ > ယောက် ယှဉ်ပြိုင်ကြရာ ပထမ - မအိကုန်း(ကောင်းမျိုးဣ)၊ ဒုတိယ - မအိကုန်း(ကောင်းမျိုးဣ)၊ တတိယ - မအိကုန်း(ကောင်းမျိုးဣ) တို့အောင်ပန်းဆင်သွားကြသည်။

▶ ဝေါင်းကြီး မှ

ဝေါက်အောင် နိုင်ငံရေးအရ လှုံ့ဆော်
စည်းရုံးခြင်း ၊ လူထု လူတန်းစား အ
ဖွဲ့အစည်းများကို ခန့်ခွဲတကျ ထူ
ထောင်ခြင်း ၊ ပြည်သူ့လူထု စီမံ ဘဝ
အခြေအနေကို နားလည်အောင် လုပ်
ကာ လူထုအကျိုးပြု လုပ်ငန်း များ
လုပ်ခြင်း စသည်တို့ကို ယူနစ်တို့
မှ အစီအစဉ် ရှိခွာ လုပ်ဆောင်ကြ
ရပါမည်။

<၄> ခရိုင်မြို့နယ် အဆင့်အသီး
သီး ဒေသများမှလည်း မိမိတို့ ခ
ရိုင်ရုံး အုပ်ချုပ်ရာ ဒေသရှိ လူထု
များကို စည်းရုံးပြီး နီးကပ်များ
သို့ ဇေးဖြန့်ရေး လုပ်ငန်းများ လုပ်
ခြင်း နှင့် အာဇာနည် အိမ်ထောင်
များ ၊ ဥက္ကိတ ဂုဏ်များကို ဇေး
ဖြန့်ရေး များ လုပ်ခြင်း ပြုကြရမည်။
ဤသို့ လုပ်ရာတွင်လည်း နိုင်ငံရေး
ကို အဓိကထားရမည်။

<၅> တော်လှန်ရေး အောင် ပွဲ
ဆင်ရေးအတွက် စည်းရုံး ဖွဲ့
သမျှသော ဆင်ဘားများ နှင့် တပ်
ပေါင်းစု ဖွဲ့ရေး သည်လည်း အရေး
ကြီးပေသည်။ သို့နှင့် လက်ဝဲ လက်
ဝါဒီများ စာတင်မှု များကို ရှောင်
ရှားပြီး ကျယ်ပြန့်သည် တပ်ပေါင်းစု
တည်ဆောက်နိုင်ရေးကို ယူနစ်တို့
က အစီအစဉ် ရှိခွာ ဆောင်ရွက်
ကြရပါမည်။

အထက်ပါ အချက်များကို စက်
ကြွေအာကောင်အထည် ဖော်အောင်
ဆောင်ရွက်ခြင်း သည်သာလျှင် တော်
လှန်ရေး ရှေ့ကို ထိရောက်စွာ ဂုဏ်
ပြုရာ ရောက်မည် ဖြစ်သည့် အတိုင်း။

စာမျက်နှာ ၇

ဤနေ့ ဤဂုဏ်တွင် ထိုသို့ ဂုဏ်
ပြုနိုင်ရေးကို သိပ္ပံဌာနချက်က မ
မောမပန်း ၊ ကျားကွတ်ကျားခဲ အ
ဆင်းရဲ အပင်ပန်း ခံကာ ဆောင်ရွက်
ကြပါစို့။ ။

ဝါဒဖြန့် ဆပ်ကော်မတီ

ဗဟိုကော်မတီတစ်ဦး တာဝန်
ခံပြီး ဗဟိုနှင့် ခန့်ဒေသယူနစ်အ
သီးသီးမှ ဂုဏ် ၁၂ ဦး ပါဝင်
သည့် ဝါဒဖြန့်ဆပ်ကော်မတီကို
< 30 - 1 - 88 > နေ့က ဖွဲ့စည်းခဲ့
သည်။

ဝါဒဖြန့်ဆပ်ကော်မတီအနေနှင့်
အနှစ် ၄၀ ကြောက် လက်နက် ကိုင်
တော်လှန်ရေး ရှေ့ အခမ်းအနားကို
27 - 28 - 29 ဂုဏ်နေ့များ အ
တွင်း ခဏ်ကားသိုက်ကြွေရွာကျင်း
ပိုင်ရေးနှင့် ပျော်ရွှင်နေ့အတွက်
ပဒေသာကပွဲများ၊ အပိုင်များပြု
ဇာတ်၊ ငတော်လှန်ရေး သီချင်း အ
သစ်များ၊ အခမ်းအနား မုခ် ဦး၊
သဘာပတီစင်မြင့် ၊ လူထုအစည်း
အဝေးအတွက် မန္တပတိုင်း ရှေ့စ
သည့်တာဝန်များကို စည်းရုံးပြင်
ဆင် အကောင်အထည်ဖော်ချွား
ရန် ဖြစ်ပါသည်။

၎င်းဂုဏ်များအတွင်း ဥပဒေ
ရုပ်ရှင်ကားသစ်များ ပြုရေး ၊ ဦး
ဦးယို မှတ်တမ်းတင်ရုပ်ရှင် ဦး
နိုင်ရေး စသည့်လည်း ပြင်ဆင်လျက်
ရှိပါသည်။ ။



၁၃၄၉ ဘဏ္ဍာရေး နှစ်အတွက် ၁၄ < 16-3-88 >

အလယ်ပိုင်းဒေသနှင့် မြို့တိုက်ပွဲသတင်း များ

တပ်မ ၇၇ ဂရမ်း ၁ အထိ နှာ

၁၉၈၈ ခု ဇူလိုင်လ ၂၈ ။ ။ ကျောက်ဂူနယ် ၊ ခဲမီးရှူး အနီးတို့၌ ပြည်သူ့တပ်မတော်က ရန်သူကြေးစား ဂရမ်း ၁ နှစ်ကို တပ်ရင်း ၁ ကို ဖခိုက်ခိုက်ရာ ရန်သူ < ၇ > ယောက် ၁၀၀၊ < ၃ > ယောက် ၃၀၀ ကျော် ရှာဖွေ ပါသည်။

၈၈ ဖေဖော်ဝါရီ ၉ ။ ။ ဝစ်မင်း ရွှေ၊ မျှယ်လုံရွာ အနီး၌ ရင်းကြေးစား ဂရမ်း ၁ ကို ဝစ် ဝိုက်ခိုက်ရာ ရန်သူ < ၃ > ယောက် ထပ်မံ အလံာ်ရာ ရှိသွား ကြောင်း။

၈၈ မတ် ၁ ။ ။ ပြည်သူ့တပ်မတော် နှင့် ဂရမ်းပြည်ပဦးစီးဌာနရေး ဗါဝီပူးပေါင်း တပ်ဖွဲ့တဖွဲ့က ရင်း ဂရမ်း ၁ ကို ဝိုင်း ချွန် မျှယ်တောင်ရွာအနီးတွင် ဝိုက်ခိုက် ခိုက်ပြန်ရာ ကြေးစား < ၃ > ယောက် ၁၀၀

ကျောင်းသား များ သန္ဓေပြုကြပေလိမ့်

မတ်လ ၁၂ ရက်နေ့ ည ၈ နာရီကျော် ဝက်မုလတက္ကသိုလ် မှ ကျောင်းသားများ နှင့် အဖော်သားတချို့ ခိုက်ရန် ဖြစ်ပွားရာ မှ မအာလ ပါတီ ၊ ကောင်စီများ ပါဝင် ပတ်သက်လာသဖြင့် ကျောင်းသားများ ပိုမို မကျေမနပ် ဖြစ်ကာ သန္ဓေပြု လျှပ်ရှား ခံကြ ကြောင်း သိရသည်။

ကျောင်းသားများက ကြို့ကုန်း အနောက် ဂျပ်ကွက် ပြည်သူ့ကော်မတီ ချုံး သို့ သွားရောက် ဝိုင်းဝန်း ခဲ့ကြသည်။ မဖြေလည်သောအခါ ရင်း ဂျပ်ကွက် စားသုံးသူ သမဂ္ဂပါမ အသင်းဆိုင်ကဉ် မီးတိုက်ခိုက် ကြသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၂၁၅

ကြော့ အတိတ်ရာဂျီသွားပြန်ကြောင်း။

တပ်မ ၅၅/၁၈၇ ၁၉ နှင့် ပွဲ

၁၉၈၈ ဖေဖော်ဝါရီ ၁၄ ။ ။ တောင်ကြီးမြို့ အရှေ့ဘက် ၊ ကျောက်တန်းရွာဘောင်ဘက် နောင်ကွန်ရွာ အနီးတွင် ရန်သူ ၈၈၇ ခု ကို ပြည်သူ့တပ်မတော် တပ်ဖွဲ့တဖွဲ့

စာမျက်နှာ ၅ ကော်လံ ၂၁၅